
 

 

FAU møte 24. januar - Referat 
 
 
 

1.      Rektor orienterer om aktuelle saker: 

- Christer gave en orientering om leksepolicyved Lysejordet 
skole. Elevene har krav på å forstå formålet ved leksen. Det 
skal ikke gis for mye lekser, men nok til å vedlikeholde de 
ferdighetene de lærer på skolen 

- Christer orienterte om aktivitetsplikten og hvordan skolen 
jobber med arbeids/skolemiljø. Det skjer mye i bakgrunnen av  
skolens lærere og administrasjon i oppfølging av barna og i å 
fremme et godt skolemiljø.  

- Bruk av mobiltelefon er et økende problem på skolen på på 
AKS. Barna trenger en pause fra mobilen. Det skjer mer ugreie 
ting på mobilen utenfor skoletiden. Det spiller seg ut konflikter 
på skolen som følge av dette.  

- Orientering om prinsippene for lærerkabalen for 2024/25. Det 
jobbes allerede fra nå med å legge kabalen for neste skoleår. 
Det er ønskelig å sikre stabilitet på hvert trinn og man ønsker 
selvfølgelig å unngå for mange bytter av lærere i klassene. Det 
er mange hensyn å ta, noen lærere er ikke fast ansatt, 
uforutsette ting skjer. Men stabilitet og det å jobbe regelmessig 
med klassemiljøet på hvert trinn og være proaktiv er i fokus.  

 

2.      Om IKT/bruk av skjerm på Lysejordet skole (rektor 
svarer) 



 

 

- Skolen vil gjennomgå policy’en for bruk av nettbrett. Det gjøres 
først klassevis hvor foreldre kan gi tilbakemeldinger til 
kontaktlærer om hvordan de ønsker at nettbrettene skal 
brukes.  

- Rektor vil samle inn erfaringer og synspunkter basert på 
klassemøter og utarbeide en digital strategi for Lysejordet.  

- Skolen vil prioritere opp å kjøpe inn bøker, og bruke mindre 
midler på å kjøpe app’er  

- Viktig å gi tilbakemeldinger til kontaktlærer om hvordan bruken 
av nettbrettet fungerer.  

 

3.      Om avviksmeldinger i Osloskolen vs. Lysejordet skole 
(rektor svarer) 

- Rektor viste til en sak i Aftenposten før jul hvor vold og trusler 
mot lærere og mellom elever. Christer kjenner seg ikke igjen i 
denne beskrivelsen for Lysejordet skole. Skolen har generelt 
ikke mange avviksmeldinger på denne typen hendelser.  

 

4.      Skolefotografering: Skal Lysejordet skole fortsette å 
bruke SMIL skolefoto?  

- FAU v Therese har vært i dialog med SMIL om 
skolefotografiene. Vi har fått gode forklaringer på 
tilbakemeldinger og noen tilpasninger. Gratis avgangsdiplomer 
til 7. trinn bl.a.  



 

 

Vedtak: FAU fortsetter å bruke SMIL skolefoto.  

 

5.   Bøker til skolebiblioteket - orientering.  

- Inger bibliotekar er veldig takknemlig for støtte til innkjøp av 
nye bøker til bibliotek. Skal kjøpe de nye bøkene på januarsalg.  

 

6.      Kommende dugnad: Skuret ved Tarzan jungelen  

17. april (tentativt) settes av til oppussing av Tarzan jungelen. 
Snekres benker og soler. Kristin Li la frem et forslag om å sette av 
10 000 kr til prosjektet.  

Det legges ved en dedikert oppgaveplan hvor foreldre kan melde 
seg til dugnadsinnsats.  

Det lages en liten prosjektgruppe som lager en definert 
oppgaveplan og setter rammene for prosjektet. Det må defineres 
tydeligere hva som skal bygges.  

Vedtak: FAU godkjenner å bruke inntil 10 000 kr på skur og 
benker i Tarzan jungelen.  

 

7.      Eventuelt. 

- FAU gjør en liten dugnad for å rydde 17. mai rekvisitta-rommet.  

- FAU setter ned en arbeidsgruppe som ser særlig på kvaliteten 
på de digitale pedagogiske verktøyene og hvordan skolen kan 



 

 

lage generelle retningslinjer/veileder for å redusere skjermbruk 
(mobil og iPad). Drøftes nærmere på neste FAU møte. 

- Mobilhotel - hele FAU støtter ideen om å opprette et mobilhotell 
for alle skolens elever. Bør inkludere smartklokker også. Både i 
skoletiden og AKS/klubben.  

- Det ble kort drøftet et forslag om å be skolen om å vurdere 15 
minutters senere oppstart på morgenen - til 08.30. Forslaget 
fikk liten støtte i FAU.  
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